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Forretningsorden 
 
1. Konstituering av møtet 
2. Godkjenning av innkallingen 
3. Godkjenning av dagsorden 
4. Godkjenning av forretningsorden 
5. Valg av ordstyrer 
6. Valg av sekretær 
7. Valg av tellekorps 
8. Valg av to medlemmer til å underskrive protokollen 
 

Dagsorden 
 

9. Årsmelding fra siste kalenderår 
10. Revidert regnskap fra siste kalenderår 
11. Innkomne saker med styrets forslag til vedtak 
12.    Vedtektsendringer med utgangspunkt i § 18   
13. Styrets forslag til årsplan (arbeidsprogram) og budsjett 
14. Styrets forslag til kontingentnivå (lav, middels, høy sats) 
15. Valg av styre i henhold til punkt 6 Styret 
16. Valg av valgkomite på tre medlemmer 
17. Valg av revisor(er) 
18. Valg av utsendinger til regionlagets årsmøte 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Sak 9 – årsberetninger fra siste kalenderår 
 

 
 

Styrets årsberetning for året 2024 
 
Styret har bestått av:  

- Frode Johansen leder 
- Bjørnar Karlsen nestleder 
- Svein Kubberød sekretær 
- Salima Fjeld, websekretær 
- Kristine Roer kasserer 
- Charlotte Røvig Morbech, styremedlem 
- Øyvind Fjeldstad, styremedlem 
- Ottar Olsen, styremedlem 
- Vibeke Strømme , styremedlem 
- Bjørn M. Holm, styremedlem 
- Vidar Nilsen, vara 
- Dag Thu, vara 
-  

MOJFF har ved årsskifte 540 medlemmer.  
Det har vært avholdt 11 styremøter gjennom året. 
 
MOJFF er representert i fylkesstyret med Vibeke Strømme.  
Bjørn M. Holm er medlem i ungdomsutvalget i fylkeslaget. 
 
Foreningen har i år jobbet med å få på plass nytt vann- og avløpsanlegg, noe som 
har vært mer kostbart enn forutsett. I tillegg har utgiftene til drift gått opp, på lik linje 
med prisstigningen for alt annet i samfunnet. For å ikke bruke for mye av oppsparte 
midler til vann- og avløpsanlegget, har styret jobbet med å redusere faste utgifter. Vi 
har gått gjennom alle foreningens avtaler med ulike leverandører (forsikring, alarm 
osv.), og lykkes i å redusere våre utgifter til dette. Årsregnskapet går noe i minus, 
men mindre enn hva som var forventet tatt kostnadene med vann- og avløpsanlegget 
i betraktning. Foreningens økonomi er fortsatt god. 
 
Styret har jobbet med å bedre informasjonsflyten til våre medlemmer, og har siden 
september sendt ut jevnlige nyhetsbrev til alle medlemmene. Tilbakemeldingene fra 
medlemmene om dette har vært god. 
 
Styret har jobbet med å få på plass en avtale om leie av jaktterreng. Siden 
foreningen har tilknytning til Moss by og mange av våre medlemmer bor i by eller 
tettsted, er det trolig mange som ikke har tilgang til egne jaktområder. Vi er glade for 
at vi fra 2025 kan tilby våre medlemmer et flott jaktterreng med hytte i terrenget til 
Vestre Våler utmarkslag (vest for Braskereidfoss), og vi håper dette blir godt mottatt 



av medlemmene. Mer konkret informasjon om leie av jaktterrenget kommer i et 
informasjonsbrev senere i år. Informasjonen vil også bli lagt ut i sosiale medier. 
På forrige årsmøte ble det fremlagt forslag om at styret skulle vurdere å etablere et 
inkluderingsutvalg i foreningen. Styret har behandlet forslaget. Foreningen og våre 
aktiviteter er åpne for alle, uavhengig av kjønn, etnisitet eller legning. Hele vårt 
område er universelt utformet, slik at også personer med fysiske utfordringer kan 
delta på aktivitetene. Styret har derfor vurdert at det ikke er behov for et eget 
inkluderingsutvalg. 
 
Styret ser at antall medlemmer som engasjerer seg aktivt i foreningen dessverre er 
synkende. Dette gjør at et fåtall personer gjør mesteparten av jobben, noe som er 
slitsomt. Styret oppfordrer derfor medlemmer som vil bidra mer aktivt i foreningens 
drift og aktiviteter til å ta kontakt, så kan dere bli med i vårt hyggelige og sosiale 
miljø. 
 
På vegne av styret i Moss og Omegn jeger- og fiskerforening, 
Frode Johansen, styreleder 
 

 
 
Årsberetning for hytteutvalget 2024 

 
Hytteutvalget har bestått av Bjørnar Karlsen, Dag Thu og Bjørn Holm. 
Det ble ikke avholdt noen møter i denne perioden.  
 
Det ble foretatt vedlikehold på veien, og innvendig og utvendig vedlikehold av hytta, 
med hjelp fra Øyvind Fjeldstad, retter en stor takk til han. Vi har sørget for at veien 
opp til hytta, og rundt hytta ble brøytet og strødd gjennom vinteren. 
 
Vi fikk montert nytt renseanlegg i februar, vannet ble veldig bra en kort periode.  
Vi fikk installert ny varmepumpe og nye lys på kjøkkenet. 
Vi fikk en brukt koketopp, og en ny integrert komfyr av et medlem av foreningen. 
 
Vi har byttet ut de gamle kloakk/spillvanns tankene med en ny biovac-tank, dette var 
ferdig i august/september. Det har fungert veldig bra. 
 
Vi måtte få montert en ballong nede i brønnen, da vannet var veldig brunt. Brønnen 
måtte tømmes, så de fikk kjørt et kamera ned i brønnen for å se etter sprekker. 
Ballongen ble montert på 45 meter. Dette ble gjort i november.  
 
Det ble brukt ca 1200 dugnadstimer i 2024. 
 
Øyvind Fjeldstad har hatt en finger i alt som skjer i hytteutvalget, så retter en stor 
takk til han. 
Hytteutvalget 



 

 
 
Årsberetning leirdueutvalget 2024. 
 
Innledning. 

1 Utvalg.       2 Aktiviteter.   3 Mesterskap.    

                                                                                                                               
1.Utvalgsmedlemmer: 11 stk 

      Anders. Magnus. Nicolai. Harald. Kay Arne. Frode. Øyvind.  
      Theodor. Noah. Teodor. Tommy.   
     Samarbeid i gruppa ved vaktbytte og stevner har stort sett fungert bra. 
 
2. Det har vært skyting hver tirsdag i 2024 (utenom helligdagene). 
    Tirsdag og fredag fra April (etter Påske) til 10 September. 
    Vi satte opp en 50 duers sti for trening som ble godt mottatt. 
    10/3 - 73 påmeldte på Compak stevne.  11/3 - 84 påmeldte på Compak stevne.  
    13/4 -137 påmeldte på leirduestien.  14/4 -141 påmeldte på leirduestien. 
 
 3. Mesterskap i 2024. 
     NM Leirduesti 2.plass Aksel ( 47/50 ) D2 
     NM Leirduesti: 1. plass Lucas ( 44/50 ) D1 
     NM Jegertrap: 3. plass Lucas. D1 ( 92 /100 )  
     NM Compak Sporting: 1 plass Aksel. D2 ( 185 / 200 )  
     Landsdelsmesterskap leirduesti: 1 plass junior D1 Lucas. 
     Landsdelsmesterskap leirduesti: 1 plass junior D2 Aksel.   
     Landsdelsmesterskap leirduesti: Lag 3 plass Lucas-Aksel-Anders 
     Landsdelsmesterskap figurjakt: Lag 3 plass Dag-Pål-Vidar 3 poeng bak 1 plass 
    KM, Sti,Jegertrap,Compak: Senior. Georg Lundeby.  Damer. Renate Sætherø 
    Junior jenter. Lisa Brandt,      Junior gutter. Lucas-Emil Westad 
 
.4. Det er utført ca 60 ++ dugnadstimer i 2024 
      
     Takk til alle i utvalget for god innsats.  
     Mvh Leder 
 
 

 
 
 



 
 

Årsberetning for Jakt og Hundeutvalget 2024  
 
Innledning 
 
2024 har vært et aktivt år for hundeutvalget i MOJFF. Gjennom året har vi hatt et 
variert tilbud av kurs, aktiviteter og treninger for hundeeiere og jegere. Vi har opplevd 
god oppslutning og engasjement fra medlemmer og deltakere. 
 
Aktiviteter gjennom året 
 
Vi har hatt følgende aktiviteter i løpet av året: 

 Hverdagslydighet: To sesonger med åtte samlinger hver, vår og høst. 
 Valpekurs: Ett kurs med seks samlinger, 15 timer. 
 Dressurkurs: Ett kurs i løpet av året, 20 timer. 
 Dressurkurs for jakthunder: Ett kurs i løpet av året, 18 timer. 
 Dressur- og kontaktkurs for fuglehunder: To kurs i løpet av året, 36 timer. 
 Aversjonsdressur: Gjennomført for ca. 70 hunder fordelt på 22 raser, i 

samarbeid med Harald Urstad og med Lene Kjelkenes som ny 
aversjonsinstruktør fra august. 

 Introjakter: To introjakter gjennomført; på elg og rådyr. 
 Bistand til SOJFF: Bidratt som instruktører på ukentlige hundetreninger i 

samarbeid med Sarpsborg og Omegn JFF. 
 GPS kurs: vi har hatt to kurs med ekstern foredragsholder i opplæring av 

bruken av GPS og hundepeiler. 
 
Utvalgets medlemmer 

 Espen Furuseth 
 Bjørnar Karlsen 
 Daniel Mothes 
 Mathis Brandt 
 Salima Fjeld 
 Charlotte Røvig-Morbech (leder) 

 
Utvalget har god hundefaglig kunnskap og solid kompetanse innen jakt, i tillegg til at 
Espen Furuseth er jegerprøveinstruktør. Den totale kompetansen og erfaringen 
utvalget har, bidrar til kvalitet på våre aktiviteter. Utvalget har opplevd god respons på 
aktivitetene. 
 
Samarbeid og utvikling 
 
Utvalget har et godt samarbeid internt samt med frivillige som ikke er medlem i 
utvalget: Øyvind, Renate, Renate og Dag fortjener en ekstra takk for deres bidrag. 
Aversjonsinstruktør Lene Kjelkenes er ikke en del av utvalget, men vil bidra med kurs 
og dressur også i 2025. Vi ønsker i kommende år å styrke fokus på jaktrelaterte 



aktiviteter, og tilgang til jaktterreng gir oss mulighet til å tilrettelegge flere spennende 
tilbud. 
 
Dugnadsarbeid 
 
Gjennom året er det lagt ned betydelige dugnadstimer i planlegging, forberedelser, 
gjennomføring og etterarbeid til kurs, treninger, introjakt og andre arrangementer. 
Antall dugnadstimer er beregnet til ca. 350, i tillegg kommer antall timer som er med 
godtgjørelse (aversjon og kurs). Innsatsen fra utvalgsmedlemmene og frivillige har 
vært uvurderlig for å opprettholde tilbudene våre. 
 
Resultater og økonomisk oversikt 
 
Resultatrapporten for 2024 viser følgende hovedpunkter: 

 Driftsinntekter: Kursinntekter har vært den største inntektskilden, supplert av 
tilskudd og andre inntekter. Den samlede aktiviteten gjennom året har bidratt til 
solide inntekter. 

 Driftskostnader: Utgifter har i hovedsak gått til instruktørhonorarer, 
leiekostnader og driftsmateriale. Symbolske utbetalinger for bilgodtgjørelse og 
andre nødvendige kostnader er også inkludert. 

 Driftsresultat: Årets driftsresultat viser en betydelig forbedring fra 2023. Dette 
gir et godt grunnlag for videre arbeid og utvikling i 2025. 
 
Tilbakemeldinger fra deltakere 
Vi har mottatt svært positive tilbakemeldinger fra deltakere: 

 “Takk for fine treninger og den herlige sosiale stemningen. Vi har hatt stort 
utbytte av dette, så vi kommer garantert tilbake.” 

 “Tusen takk til supre instruktører, til dere som lager kaffe og vafler, og til alle i 
hundeutvalget som lager slike tilbud. Håper dette fortsetter til våren!” 
 
Veien videre 
 
Vi har søkt Sparebank1-stiftelsen om midler til bygging av hegn for trening av hund 
og forventer svar i mars/april 2025. 
Vi ser frem til et nytt og aktivt år til glede for våre medlemmer og aktivitetsdeltagere. 
 
Avslutning 
 
Takk til alle som har bidratt til å gjøre 2024 til et godt år for jakt-og hundeutvalget i 
MOJFF. Sammen har vi skapt et tilbud av høy kvalitet som vi kan være stolte av. 
MOJFF har også satset stort med leie av terreng, noe som gir oss mulighet til å tilby 
flere jaktrelaterte aktiviteter. Vi håper at medlemmene setter pris på dette og ser 
verdien av å benytte tilbudet. 

 
 
 
 
 
 



 
 

Årsberetning for jenteutvalget 2024 
 

Det er avholdt 17 skytekvelder for jenter i løpet av året. 
Det har gjennomsnittlig vært 5 jenter der pr kveld.  
Vi bruker skytekveldene til innføring i sikkerhet på skytebanen, og trening for jakt og 
konkurranser. 
Vi har i tillegg hatt vår tradisjonelle sosialskyting, dette ble avholdt den 17.august 
med 10 stk meget fornøyde damer. 
Utvalget har bestått av Renate Sætherø, Marita Puente og Vibeke Strømme 
 
For jenteutvalget i MOJFF 
Vibeke Strømme  
 

 
 

Årsmelding Utdanningsutvalget 2024 
 
Utvalget har i 2024 bestått av: 
Espen B. Furuseth 
Ottar K. Olsen 
 
Utvalgets oppgav er å gi informasjon til foreningens utvalgsledere om kursaktiviteter 
som er godkjent av Studieforbundet Natur og Miljø, samt andre relevante kurs. 
Godkjente kurs støttes med ett honorar per instruktørtime etter søknad. 
 
Det ble avholdt 3 jegerprøvekurs i 2024, med til sammen 45 elever, samtlige bestod 
eksamen. Av øvrige kurs henvises til det enkelte utvalgs årsberetning. 
 
Foreningens instruktører har i 2024 sluttet seg til ny standardavtale mellom MOJFF 
og NJFF. Ny instruktør i jakthunddressur, Salima Fjeld. 
 
Utvalget oppfordrer alle utvalgsleder/tillitsvalgte å tilrettelegge kurs/aktiviteter til 
kursmaler som er forhåndsgodkjent av Studieforbundet Natur og Miljø.  
Studieforbundet Natur og Miljø har 942 godkjente studieplaner. 
 
Moss, 28.12.2024 
Ottar K. Olsen 
 
 



 

 

Årsberetning for ungdomsutvalget 2024 
 
Ungdomsutvalget har bestått av Espen Furuseth, Daniel Mothes, Bjørnar Karlsen, 
Frode Johansen og Bjørn Holm. 
 
Vi har avholdt to møter i denne perioden. 
 
Etter koronapandemien har det vært vanskelig å få med ungdommer på aktivitetene 
våre. Dette gjelder ikke bare for foreningen vår, men de fleste andre foreningene på 
Østlandet opplever dette også. I 2024 kom det til noen flere ungdommers, slik at 
gruppa nå har en liten gjeng med ungdommer som møtes annen hver uke. 
Den aktiviteten som er mest populær er hagleskyting, og det ble gjennomført 22 
skytekvelder for ungdommene i 2024.  På skytekveldene stiller det 1-2 instruktører 
fra foreningen. De som stilte Dag Thu, Øyvind Fjeldstad og Pål Gundersen. I tillegg 
stilte Frode Johansen og/eller Bjørn Holm for å ta seg av det organisatoriske. 
 
Vi har to ivrig ungdomsskytere i foreningen som satser for fullt som 
konkurranseskyttere, og som representerte foreningen i mange stevner i 2024. Aksel 
Johansen ble norgesmester for juniorer i disiplinen leirduesti, og han vant også både 
Beretta Norgescup og Blasercup sammenlagt i juniorklassen. Han ble også 
norgesmester for juniorer i disiplinen compak sporting.  Han deltok også i flere Grand 
Prix-stevner rundt i Europa (inngår i worldcup), der han han vant i juniorklassen i 
Estland og ble nummer to i Latvia. Aksel ble også tatt ut på landslaget og 
representerte Norge i VM i compak sporting i Ungarn, der han ble nummer 18. 
Lucas-Emil Westad vant Khan-cup i leirduesti og ble nummer to sammenlagt i både 
Berettacup og Blasercup. I NM i leirduesti ble han nr. fem. Han deltok også i et Grand 
Prix-stevne i Litauen, der han ble nummer tre i juniorklassen. 
Ungdomsgruppa søkte om støtte fra Sparebankstiftelsen for å kjøpe inn nye hagler til 
skytekveldene, og vi fikk tildelt 50 000 kroner til dette. For disse pengene kjøpte vi 
inn fem nye hagler. 
Utover hagleskyting fikk vi ikke til å arrangere andre aktiviteter i 2024, men vi har 
planer om å utvide med fisketurer, hytteturer o.l. nest år. 
 

 

 

 



 

 

Årsberetning – Webansvarlig i MOJFF 2024 

 

Som webansvarlig i MOJFF har 2024 gått til å oppgradere og forbedre vår digitale 
plattform. Målet har vært å sikre en funksjonell hjemmeside for medlemmene og i 
tillegg bruke sosiale medier til å dele informasjon om foreningens aktiviteter og 
nyheter. 

Hjemmesiden 

Vi har jevnlig lagt ut informasjon om: 

 Kommende arrangementer og aktiviteter. 
 Gjennomførte aktiviteter og prosjekter. 

Sosiale medier 

Vi har brukt Facebook og Instagram for å: 

 Dele bilder og videoer fra arrangementer. 
 Promotert kommende arrangementer og aktiviteter for å øke deltagelse. 

Hund MOJFF 

Vi har lansert en egen side for hund på Facebook: 

 Der deles informasjon om kurs og arrangementer for hundeeiere. 
 Det er økt trafikk på nettsiden, noe som viser stor interesse blant 

medlemmer/følgere. 

Nyhetsbrev 

I september 2024 startet vi nyhetsbrev for MOJFF: 

 De er med korte oppdateringer om månedens aktiviteter og kommende tilbud. 
 Nyhetsbrevet har bidratt til å bedre kommunikasjon med medlemmene. 

 

 

MOJFF er stadig i utvikling, det er derfor et stort ønske om å fortsette å dele 
nåværende og kommende aktiviteter med våre medlemmer/følgere på en god måte i 
året som kommer. 

 
 
 
 



 
 
Årsberetning fra fiskeutvalget 
 
Det ble laget nye gyteplasser og oppvekstområder i Støtvik og Oppstadbekken, samt 
planting av trær. 
 
Det er plantet trær i kantsonene i Evjeåa. 
 
Utlegg av gyteplasser og stein til oppvekstområder i Trolldalsbekken, samt planting 
av trær. 
 
Det ble utført El- fiske i Støtvikbekken og Trolldalsbekken. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Sak 9 - Styrets forslag til vedtak: 
 
Årsberetningene fra styret og foreningens utvalg godkjennes. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

Sak 10. Revidert regnskap fra siste kalenderår 
 

 



 
 
 

 



 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 

Sak 10 – styrets forslag til vedtak 

 
Revidert regnskap fra siste kalenderår godkjennes. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 



Sak 11 - Innkomne saker med styrets forslag til vedtak 
 
11.A Nytt Gulvbelegg og ny vedovn 

 
Peisen har ikke vært i bruk det siste året, da vi har bruksforbud fra 
brannvesenet/feieren. 
Peis må rives og vegger må pusses der hvor peisen har stått.  
Estimert pris på dette er kr 15000,-. Innkjøp av ny peis ca kr 30000,-+innsetting av ny 
vedovn. 
 
Gulvbelegget i store salen er veldig slitt, og har behov for å byttes ut. Pris på 
utskifting av gulvbelegg mm. blir på kr 95113,75 inkl moms (jfr. innhentet tilbud). 
Vi fikk pris på legging av gulv i 2019 på kr 70000,-, så det har blitt vesentlig dyrere 
siden den gang. Venter vi enda lenger, så blir prisen vesentlig dyrere. 
Estimerer totalpris på rundt kr 150000,- 
Styret ønsker å få bruke inntil kr 150000,- fra sparekontoen til dette prosjektet. 
 
 
Sak 11.A – styrets forslag til vedtak 
Årsmøtet gir styret fullmakt til å bruke inntil 150 000,- fra foreningens sparekonto til 
oppgradering av peis og utskifting av gulvbelegg i klubbhuset. 
 
 
 
 
11.B Utmelding av Norges Sportsskytterforbund (NSF) 
 
Foreningen har gjennom mange år hatt en tilslutning til NSF, og gjennom det også 
Norges Idrettsforbund (NIF)) med en skyttergruppe bestående av noen få 
medlemmer i MOJFF.  
Norges idrettsforbund har de senere årene innskjerpet kravene for tilsluttede 
idrettslag. Idrettslag i NIF skal være selvstendige lag som har vedtatt NIFs lover, har 
eget styre, eget medlemssystem, egen bankkonto mm.  
I praksis betyr det at en skyttergruppe for en andel av medlemmene i en NJFF-
forening ikke fyller NIF sine krav. Organiseringen er også utfordrende ift. NJFFs 
vedtekter. 
 
For å løse denne «floken» har foreningens aktive sportsskyttere stiftet idrettslaget 
«Moss og omegn sportsskyttere», med sikte på å få klubben tilsluttet NSF/NIF, og 
fortsette aktiviteten i regi av NSF under dette navnet.  
 
Endringen er organisasjonsmessig ryddig, og innebærer et tydeligere skille mellom 
hvilken organisasjon som står ansvarlig for de ulike skytegrenene. For å fortsette 
konkurranseaktivtetene i regi av NSF på anlegget til MOJFF, bør det etableres en 
samarbeidsavtale mellom Moss og Omegn Sportsskyttere og Moss og Omegn JFF. 
 
Styret anbefaler at MOJFF melder seg ut av NSF/NIF ifb. med at Moss og Omegn 
Sportsskyttere får sin tilslutning til NSF/NIF, og vil jobbe for at den organisatoriske 
endringen ikke får noen praktisk betydning for medlemmer av MOJFF som også vil 
delta i aktivitet i regi av NSF. 



        
Sak 11.B – styrets forslag til vedtak 
Årsmøtet vedtar å melde Moss og Omegn JFF ut av Norges 
Sportsskytterforbund/Norges Idrettsforbund.  
 
Årsmøtet gir styret fullmakt til å inngå en samarbeidsavtale med Moss og Omegn 
Sportsskyttere vedr. bruk av MOJFFs skyteanlegg. 
            

      
 Sak12. - Vedtektsendringer med utgangspunkt i § 18  

 
NJFF vedtok på Landsmøtet i november 2024 felles vedtekter som er gjeldende for 
hele organisasjonen. Alle NJFF-foreninger har etter landsmøtet i 2021 sluttet seg til 
NJFFs enhetlige vedtekter, og endringer i det nye vedtekts settet er automatisk 
gjeldende for alle lokalforeninger. De nye endringene er i all hovedsak strukturelle, 
ved at sentrale, regionale og lokale vedtekter er samlet i ett dokument. 
      
§18 i de nye vedtektene angir vedtektsbestemmelser som foreningen selv råder over, 
og som utfyller bestemmelsene som gjelder for alle. Dette gjelder blant annet 
sammensetning av styret, og hvor mange medlemmer det skal bestå av. 
 
MOJFF har tidligere hatt et styre hvor tilnærmet alle styremedlemmer har hatt 
funksjon som utvalgsledere. Det har medført at styremedlemmer i MOJFF må 
forplikte seg til to verv når de velges. Det er ønskelig at alle aktive utvalg er 
representert i styret, gjerne også med utvalgsleder, men styret mener det er gode 
grunner til at vervene som styremedlemmer ikke er bundet direkte sammen med 
utvalgslederverv. Et eksempel på det er muligheten for å rekruttere nye 
tillitsvalgte/styremedlemmer. Skal foreningen rekruttere yngre medlemmer, eller 
relativt nye medlemmer til styreverv, er dette vanskelig dersom styreverv også 
forutsetter en rolle som utvalgsleder. 
 
Styrets forslag til lokale bestemmelser jfr. §18:     
   
§ 18 Lokale endringer/tillegg 
Foreningene/lagene justerer selv følgende punkter oppgitt i § 17: 
 
 
6. Foreningen/laget fyller selv inn hvor mange styremedlemmer og varamedlemmer 
den/det skal ha og legger inn de øvrige funksjonene som styremedlemmene 
representerer 
 
Styresammensetning i nåværende vedtekter 
Styret er:                                          
Leder         
Nestleder 
Sekretær 
Kasserer 
Styremedlem Leder i Leirdueutvalget 
Styremedlem Leder i Jakt og Hundeutvalget 
Styremedlem Leder i Utdanningsutvalget 



Styremedlem Leder i Jenteutvalget 
Styremedlem Leder i Barne og Ungdomsutvalget 
Styremedlem Leder av Fiskeutvalget 
Styremedlem Webansvarlig 
1. Varastyremedlem 
2. Varastyremedlem. 
 
Forslag til styresammensetning i nye vedtekter: 
Styret består minimum av årsmøtevalgt: 
• Leder 
• Nestleder 
• Økonomiansvarlig 
• Sekretær 
• 5 Styremedlemmer 
• 2 Varamedlemmer 
        
 
 
Sak 12 – styrets forslag til vedtak 
 
Årsmøtet i MOJFF slutter seg til NJFFs vedtekter, og vedtar at foreningens styre skal 
bestå av: 
• Leder 
• Nestleder 
• Økonomiansvarlig 
• Sekretær 
• 5 Styremedlemmer 
• 2 Varamedlemmer 
 

Lokalforeninger og -lag 

§ 17 Spesielle regler for foreninger og lag 

Følgende spesifikke regler gjelder for den enkelte forening: 

1. Navn 

Foreningens navn er Moss og Omegn Jeger- og fiskerforening, forkortet MOJFF 

2. Formål 

Foreningen formål er de samme som for NJFF nasjonalt. Arbeidet i foreningen skal bygge på 

NJFFs gjeldende strategidokument. 



NJFF er en demokratisk, partipolitisk nøytral, landsomfattende medlemsorganisasjon som 

skal arbeide faglig og politisk for interesser innen jakt, fiske og annet friluftsliv. 

NJFF skal arbeide for å sikre allmennhetens tilgang til naturen, bærekraftig høsting, god 

naturforvaltning og vern av miljøet. 

NJFF skal være den viktigste kunnskapsformidleren og tradisjonsbæreren innen jakt og fiske 

i samfunnet og arbeide for god rekruttering. 

NJFFs arbeid skal bidra til god livskvalitet og helse i befolkningen. 

3. Styrende organer 

Foreningens styrende organer er: 

a) Årsmøte 

b) Ekstraordinært årsmøte 

c) Styret 

4. Årsmøte  

Årsmøte skal holdes hvert år før 31.mars. Årsmøtet skal innkalles av styret minst fire uker før 

avholdelse. Innkallingen skal være skriftlig og personlig. I tillegg skal innkallingen kunngjøres 

på lokallagenes hjemmeside i NJFF-portalen. Forslag til saksliste for møtet skal følge 

innkallingen. Innsendte saker til årsmøtet skal være skriftlige og styret i hende senest to uker 

før møtet. Endelig forslag til saksliste behandles av styret og gjøres kjent for medlemmene 

senest én uke før møtet. Det skal føres protokoll fra årsmøtet. Denne skal gjøres kjent for 

medlemmene. 

Det skal ikke tas avgjørelser i andre saker enn de som er oppført i innkallingen. 

På hvert årsmøte skal følgende behandles: 

 

1. Konstituering av møtet 

2. Godkjenning av innkallingen 

3. Godkjenning av dagsorden 

4. Godkjenning av forretningsorden 

5. Valg av ordstyrer 

6. Valg av sekretær 

7. Valg av tellekorps 

8. Valg av to medlemmer til å underskrive protokollen 

9. Årsmelding fra siste kalenderår 

10. Revidert regnskap fra siste kalenderår 

11. Innkomne saker med styrets forslag til vedtak 

12. Styrets forslag til årsplan (arbeidsprogram) og budsjett 



13. Styrets forslag til kontingentnivå (lav, middels, høy sats) 

14. Valg av styre i henhold til punkt 6 Styret  

15. Valg av valgkomité på tre medlemmer 

16. Valg av revisor(er) 

17. Valg av utsendinger til regionlagets årsmøte 

 

Hvis temaene er aktuelle, skal også disse behandles på årsmøtet: 

18. Foreningens utvalgsstruktur og valg av medlemmer til utvalg etter behov 

19. Styringsdokumenter for foreningsdriften 

20. Utnevning av æresmedlemmer 

21. Vedtektsendringer med utgangspunkt i § 18 

22. Andre saker som styret har ført opp på dagsorden 

 

Årsmøtet skal ha tilsyn med at tidligere avgjørelser er utført i samsvar med forutsetningene. 

Saker avgjøres med alminnelig flertall. Ved stemmelikhet anses forslaget forkastet, unntatt 

ved personvalg hvor det foretas loddtrekning. Personvalg skal foregå skriftlig dersom det 

foreligger flere forslag og noen krever skriftlig avstemning. Ellers har ingen tilstedeværende 

mer enn én stemme. Det er ikke rom for fullmakter. Foreningens styre har ikke stemmerett i 

saker som gjelder beretning og regnskap. 

Totalt inntil to representanter fra sentralleddet og/eller regionorganisasjonen har rett til å 

være til stede med talerett. 

5. Ekstraordinært årsmøte 

Ekstraordinært årsmøte kan innkalles av styret, eller når et tidligere årsmøte har besluttet det, 

eller når det blir krevd skriftlig av 1/3 av medlemmene. 

Innkalling til ekstraordinært årsmøte, vedlagt dagsorden, skal skje etter samme prosedyre og 

med minst 14 dagers varsel. Møtet skal ikke ta avgjørelser i andre saker enn de som er 

oppført i innkallingen. 

Det skal føres protokoll fra ekstraordinært årsmøte. Denne skal gjøres kjent for 

medlemmene. 

Totalt inntil to representanter fra sentralleddet og/eller regionorganisasjonen har rett til å 

være til stede med talerett. 

6. Styret  

Foreningen ledes mellom årsmøtene av et styre på minimum tre medlemmer, som velges av 

årsmøtet for to år av gangen, samt varamedlem(mer) som velges for ett år om gangen. Det 

tilstrebes at halve styret er på valg hvert år. Leder velges først og særskilt. Årsmøtet velger 



også særskilt nestleder og økonomiansvarlig. For å være valgbar til styret må vedkommende 

ha gyldig medlemskap. 

Styret består minimum av årsmøtevalgt: 

• Leder 

• Nestleder 

• Økonomiansvarlig 

• Sekretær 

• 5 Styremedlemmer 

• 2 Varamedlemmer 

 

Styremøte blir holdt når leder fastsetter det, eller når det blir krevd av minst tre medlemmer 

av styret. Styret er beslutningsdyktig når mer enn halvparten av styrets medlemmer er til 

stede. Vedtak blir gjort med alminnelig flertall. Ved stemmelikhet har leder dobbeltstemme. 

Styret er kollektivt ansvarlig for driften av foreningen og for de vedtak som gjøres. 

Det skal føres protokoll fra hvert styremøte. Denne skal gjøres kjent for medlemmene. 

7. Styrets plikter 

1. Verne om foreningens interesser, forvalte midlene, håndheve vedtektene og 

foreningens/lagets øvrige retningslinjer. 

2. Gjennomføre årsmøte og følge opp de saker som vedtas der. 

3. Legge fram for årsmøtet eventuelle forslag om utnevning av æresmedlemmer, samt 

eventuelle forslag om tildeling av NJFFs diplomer eller gullmerke for videre 

ekspedering til NJFFs forbundsstyre.  

4. Rapportere årsmelding og regnskap til NJFF sentralt hvert år. Ajourføre tillitsvalgtliste 

i NJFFs medlemsregister og i Brønnøysundregisteret. 

5. Arbeide for forenings- og medlemsfordeler, herunder muligheter for økonomisk 

støtte. 

6. Ivareta foreningens arkiv. 

7. Behandle og gjøre vedtak om suspensjon og eksklusjon overfor medlemmer i 

foreningen i sanksjonssaker. Styret kan innstille overfor forbundsstyret, etter sitt 

vedtak om suspensjon og eksklusjon, om at dette skal gjelde for hele organisasjonen. 

Styrevedtak om suspensjon og eksklusjon av medlemskapet kan ankes inn for NJFFs 

domsutvalg. 

8. Behandle og gjøre vedtak om tap av verv og rettigheter overfor medlemmer i 

foreningen. 

9. Nedsette utvalg etter behov, å utarbeide instruks for disse.  



8. Regnskapsrevisjon 

Regnskapet følger kalenderåret og skal revideres av revisor(er) valgt av årsmøtet. Revisjonen 

gir innstilling om regnskapet til årsmøtet. 

9. Vedtektsendringer 

Foreningene er forpliktet av NJFFs vedtekter vedtatt av landsmøtet. Dersom landsmøtet gjør 

endringer i vedtektene, gjelder disse for alle organisasjonsledd. 

Forslag til endringer i de deler av vedtektene som foreningene selv kan tilpasse, krever 2/3 

flertall på årsmøtet for å bli vedtatt. Vedtektsendringer må godkjennes av NJFF sentralt for å 

være gyldige. Vedtektsendringene kan forhåndsgodkjennes av NJFF sentralt.  

10. Utmelding av NJFF  

Utmelding av NJFF krever 2/3 flertall i ordinært årsmøte og i et påfølgende ordinært eller 

ekstraordinært årsmøte. Sistnevnte kan tidligst holdes tre måneder etter et ordinært årsmøte 

med utmeldingsvedtak. Hvis utmelding av NJFF er et forslag til et årsmøte, skal regionlaget 

orienteres om det minst én uke før årsmøtet. 

Lovlig fattet utmeldingsvedtak må meddeles NJFF sentralt innen 1. september og gjøres 

gjeldende fra førstkommende årsskifte etter endelig utmeldingsvedtak.  

Dersom foreningen trekker seg ut fra NJFF uten gyldig vedtak i henhold til disse vedtektene, 

kan NJFFs forbundsstyre vedta at NJFFs regionlag skal overta foreningens eiendeler på 

uttrekningstidspunktet til fremme for forbundets formål i området. 

11. Oppløsning av foreningen/laget 

Dersom det foreligger et grunngitt forslag om oppløsing, skal styret behandle dette og legge 

det fram for årsmøtet. Endelig avgjørelse i saken krever 2/3 flertall for oppløsing i to 

påfølgende årsmøter. Så fremt ikke siste årsmøte har gjort et gyldig vedtak om disponering 

av foreningens midler, kan NJFFs forbundsstyre vedta at midlene skal disponeres av NJFFs 

regionlag til fremme for forbundets formål i kommunen eller distriktet. 

Dersom foreningen selv ikke er i stand til å gjennomføre årsmøte, tilligger det regionlagets 

styre å beslutte oppløsning. 

12. Øvrige bestemmelser 

I tillegg til de regler som disse vedtektene innehar, samt de eventuelle justeringer som 

foreningen selv har vedtatt i punktene foran, har foreningen besluttet følgende: 

§ 18 Lokale endringer/tillegg 

Foreningene justerer selv følgende punkter oppgitt i § 17: 

 1. Foreningens navn og hvordan det forkortes, fylles inn. 

 2. Foreningen kan utvide formålsbeskrivelsen, slik at formålet konkretiseres. 



 4. Foreningen kan selv utvide temalistene for årsmøtet. 

 6. Foreningen fyller selv inn hvor mange styremedlemmer og varamedlemmer den skal ha 

og legger inn de øvrige funksjonene som styremedlemmene representerer 

 7. Foreningen kan selv føre på flere oppgaver som styret skal ha. 

 12. Her kan foreningen selv legge inn annet innhold som den ønsker å ha med i sin del av 

vedtektene.  

Justeringer som foreningene selv beslutter, må ikke komme i konflikt med andre 

bestemmelser i vedtektene. 

 

NJFFs vedtekter i sin helhet, er tilgjengelig her:  

https://www.njff.no/njff-organisasjonen/vedtekter 

https://www.njff.no/njff-organisasjonen/vedtekter


Sak 13 - Styrets forslag til årsplan (arbeidsprogram) og budsjett 

 
Forslag til årsplan 2025: 
 

- Det settes opp 3 stk jegerprøvekurs  
- Vi fortsetter hagleskyting hver tirsdag, og fredager etter påske frem til høsten 
- Hagleskyting for jenter annenhver torsdag 
- Hagleskyting for ungdom annenhver torsdag 
- Hverdagslydighet – Trening med mening 
- Valpekurs 
- Dressurkurs for jakthunder 
- Apportkurs 
- Sporkurs 
- Skogsfuglkurs med hund 
- Aversjonsdressur 
- Flere introjakter 
- Utleie av jaktterreng 
- Sosialskyting for jenter 
- Leirduesti stevner 
- Utdannelse av flere instruktører 

 
Foreningens arbeid skal så langt det passer være basert på NJFFs arbeidsprogram: 
https://www.njff.no/njff-organisasjonen/arbeidsprogram  
 
 
Forslag til budsjett: 

 

Budsjett 2025  
  

Moss og Omegn JFF  
  

  

Regnskapskonto 
2025 

  

Driftsresultat 

 
   Driftsinntekter    

      Salgsinntekter    

         3090 Opptjent, ikke fakturert inntekt    

         3200 Salgsinntekt, utenfor avgiftsområdet 4000  

      Salgsinntekter 4000  

      Annen driftsinntekt    

         3320 Stevneinntekter 191800  

         3440 Tilskudd ungdomsarbeid 75400  

         3441 Andre tilskudd 4800  

         3445 Mva- refusjon 140000  

https://www.njff.no/njff-organisasjonen/arbeidsprogram


         3450 Tilskudd studiearbeid 9900  

         3620 Leieinntekter klubbhytta 19000  

         3910 Kursinntekter 309000  

         3915 Inntekter Trapskyting 650000  

         3920 Kontingent medlemmer 60000  

         3960 Bingoinntekter 48000  

         3970 Grasrotandel 39000  

         3990 Inntekter kjøkken 55000  

Inntekt jaktterreng  50000  

      Annen driftsinntekt 1651900  

   Driftsinntekter 1655900  

   Driftskostnader    

      Varekostnad    

         4301 Innkjøp skudd/ duer 530000  

         4303 Beholdningsendring skudd/ duer i år 21000  

         4306 Innkjøp kjøkken 55000  

         4308 Beholdningsendring skuddbeholdning ungdomsgruppa 9300  

         4330 Innkjøp klær, jakker o.l 700  

         4501 Kostnader instruktører 92000  

      Varekostnad 708000  

      Avskrivning på varige driftsmidler og immaterielle eiendeler    

         6000 Avskrivning på bygninger og annen fast eiendom 25500  

         6010 Avskriving på transportmidler 3500  

         6015 Avskrivning på maskiner 15500  

         6017 Avskrivning på inventar 65500  

      Avskrivning på varige driftsmidler og immaterielle eiendeler 110000  

      Annen driftskostnad    

         6250 Bensin, dieselolje 1900  

         6301 Leie trapbanen 76000  

Leie jaktterreng 50000  

         6320 Renovasjon, vann, avløp o.l. 42000  

         6340 Lys, varme 43000  

         6360 Renhold 68000  

         6420 Leie datasystemer 7700  

         6490 Annen leiekostnad 17500  

         6540 Inventar 25000  

         6550 Driftsmateriale 65400  

         6552 Datautstyr (software) 3100  

         6580 Kultiveringsarbeid 80000  

         6610 Vedlikehold 63000  

         6690 Reparasjon og vedlikehold annet 67000  

         6705 Honorar regnskap 62000  

         6720 Alarmovervåking 11000  

         6810 Data/EDB-kostnad 10500  

6840 Aviser, tidsskrifter, bøker o.l. 2700  



         6860 Møte, kurs, oppdatering o.l. 33000  

         6900 Telefon 3200  

         7000 Drivstoff, selskapets transportmidler 2800  

         7040 Forsikring, selskapets transportmidler 7300  

         7100 Bilgodtgjørelse oppgavepliktig 6200  

         7311 Internett- hjemmeside 9000  

         7320 Reklamekostnad 10000  

         7400 Kontingent, fradragsberettiget 4100  

         7410 Kontingent, ikke fradragsberettiget 600  

         7420 Gave, fradragsberettiget 5000  

         7500 Forsikringspremie 38000  

         7700 Styre- og bedriftsforsamlingsmøter 650  

         7770 Bank og kortgebyrer 11500  

         7790 Annen kostnad, fradragsberettiget 1700  

      Annen driftskostnad 828850  

   Driftskostnader 1646850  

Driftsresultat 9050  

 
 
 
Sak 14 -Styrets forslag til kontingentnivå (lav, middels, høy sats) 
 
MOJFF har i dag kontingentnivå på middels sats. 
 
Sak 14 -Styrets forslag til vedtak:  
Kontingentnivå beholdes på middels sats. 
 
 

15. Valg av styre i henhold til punkt 6 Styret 
 

Valgkomiteens innstilling: Tillitsvalgte 2025 
     

Styret:     

Verv Navn År Valg Innstilling 2025 
Leder Frode Johansen 1 Gjenstår Gjenstår 

Nestleder Bjørnar Karlsen 2 Gjenvelges Gjenvelges 

Kasserer Per Olav Ramberg 2 Ny Per Olav Ramberg 

Sekretær/WEB Marita Puente 2 Ny Marita Puente 

Styremedlem (Ungd.leder) Bjørnar Karlsen 2 Ny Bjørnar Karlsen 

Styremedlem (Kvinnekontakt) Vibeke Strømme 1 Gjenstår Gjenstår 

Styremedlem (Utdannings utv.) Espen Furuseth 2 Ny Espen 

Styremedlem (Jakt&Hund utv.) Charlotte Røvig-Mobech 2 Gjenvelges Gjenvelges 

Styremedlem (Leirdue utv.) Pål Gundersen 2 Ny Pål Gundersen 

Vara styremedlem 1 Vidar Nilsen 1 Gjenstår Gjenstår 



Vara styremedlem 2 Helene Kleppe 2 Ny Helene Kleppe 

Hytteutvalg:     

Leder Bjørn Morten Holm 1 Gjenstår Gjenstår 

Fiskeutvalget:     

Leder Bjørn Morten Holm 2 Ny Bjørn Morten Holm 

WEB ansvarlig: Hjemmeside & Facebook.    

Administrator Marita Puente 2 Ny Marita Puente 

Administrator Bjørn Morten Holm 1 Gjenstår Gjenstår 

Administrator Frode Johansen 1 Gjenstår Gjenstår 

Veilaget:     

Representant i veilaget Oppnevnes av styret       

Valgkomite:     

Leder Ottar Olsen 1 Gjenstår Gjenstår 

Medlem 1 Helene Kleppe 2 Gjenvelges Gjenvelges 

Medlem 2 Espen Furuseth 1 Gjenstår Gjenstår 

Revisorer:     

Revisor 1 Erik Haug 2 Gjenvelges Gjenvelges 

Revisor 2 Velges av årsmøte 2     

Vara Gunnar Gretland 2 Gjenvelges Gjenvelges 

     

Ottar Olsen/s   Helene Kleppe/s   Espen Furuseth/s    

 
 
 

Sak 16. Valg av valgkomite på tre medlemmer 
 
Se liste over for forslag 

 

 
Sak 17. Valg av revisor(er) 
 
Se forslag fra valgkomite 
 

Sak 18. Valg av utsendinger til regionlagets årsmøte 
 
            
            
            
            
            
            
            
            
            
            



            
            
            
            
            
            
            
            
            
            
            
            
            
            
            
            
            
            
            
            
            
            
            
            
            
            
            
            
            
            
            
            
            
            
            
            
            
            
            
             


